
 
 

Zapisnik 
 sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 27. rujna 2023. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, 
Sazivom KLASA: 024-02/23-02/6, URBROJ: 2137-15-23-1 od 22. rujna 2023. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u zgradi Općine Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, s 
početkom u 1900  sati. 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4.  Ivan Turbelija,  
5. Božidar Jendrijev, 
6. Hrvoje Fuček. 

 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Milan Kolar, 
3. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag.iur., pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac, 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 27. sjednicu Općinskog vijeća Općine 

Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 27. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi Općinskog vijeća g. Darko Marić, g. Milan Kolar i gđa. 
Martina Jendrijev Tomašek koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 
26. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 12. srpnja 2023. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 26. Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 12. srpnja 

2023. godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 27. sjednice. Da li ima nekih 

primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na usvajanje Dnevni 
red 27. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 27. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) 
glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 

 
Dnevni red: 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. godine, 
2. Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine, 
3. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 1. 
siječnja do 30. lipnja 2023. godine, 



4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva Općine Ferdinandovac 
za vrednovanje prijavljenih programa i projekata iz područja kulture, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt: „Uređenje i opremanje 
pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“, 
6. Razmatranje i davanje suglasnosti na  I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za 
2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu, 
7. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2023. godine, 
8. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
  

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
 Razmatranje  prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. godine 
 

PREDSJEDNIK: primili smo prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U 1. polugodištu 2023. ukupni prihodi ostvareni su u iznosu 496.299,95 eura 
odnosno oko 32% u odnosu na plan. Rashodi su ostvareni u iznosu od 393.740,30 eura odnosno oko 25% u 
odnosu na planirane ukupne rashode za 2023. tako da je u razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. 
godine ostvaren višak prihoda u iznosu od 102.559,65 eura. Razlog manjem ostvarenju proračuna u odnosu 
na planirana sredstva su investicije vezane uz sufinancirane projekte koji su prijavljivani u prvoj polovici 
godine, a realizirati će se i na prihodovnoj i rashodovnoj strani u drugoj polovici godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. 
godine. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2023. 
godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 2. 
Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

 
PREDSJEDNIK: primili smo izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 

Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine sredstva proračunske 
zalihe nisu korištena. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 



Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 3. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac  

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 
 

PREDSJEDNIK: primili smo Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje 
od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem obuhvaćene su najvažnije aktivnosti iz djelokruga rada 
općinskog načelnika Općine Ferdinandovac, kao i rada Općine Ferdinandovac, u razdoblju od 1. siječnja do 
30. lipnja 2023. godine. U izvještajnom razdoblju donesena je jedna izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu. Proračun Općine Ferdinandovac za 2023. godinu po I. izmjenama i 
dopunama iznosi 1.670.335,02 eura. U izvještajnom razdoblju prihodi su ostvareni u iznosu od 496.299,95 
eura, a rashodi u iznosu od 393.740,30 eura. U izvještajnom razdoblju poduzimane su redovne aktivnosti 
održavanja nerazvrstanih cesta i putova. Sklopljen je i ugovor za izvanredno održavanje nerazvrstanih cesta 
sanacijom postojećeg asfaltnog kolnika, a koji je realiziran u drugoj polovici godine. Vršeni su popravci i 
modernizacija javne rasvjete pa je tako zamijenjena postojeća javna rasvjeta u većem dijelu ulice Laz led 
rasvjetom. Vlastiti komunalni pogon redovito je održavao javne površine i mjesno groblje. Kao i prošlih 
godina nastavljeni su programi sufinanciranja poljoprivrede i turizma.  Nastavljene su i demografske mjere, 
pomoći umirovljenicima, školarcima i studentima te sufinanciranje rada udruga. U sklopu projekata Brižne 
žene podravske III i Pomoć je moć 2 bilo je zaposleno sedam žena koje su brinule o ukupno 42 korisnika.  U 
izvještajnom razdoblju započeli su radovi izgradnje fekalne kanalizacije na području Općine Ferdinandovac. 
Temeljem uspješne prijave na javni poziv, Središnji državni ured za demografiju i mlade odobrio je Općini 
Ferdinandovac sufinanciranje u iznosu od 29.040,00 eura kao financijsku potporu za održavanje i razvoj 
predškolske djelatnosti u 2023. godini. U izvještajnom razdoblju sklopljeni su ugovori za izvođenje radova i 
stručni nadzor radova izgradnje fotonaponske elektrane na objektu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, 
a koji se izvode u sklopu projekta „One sun“. Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU koje je odobrilo 
sufinanciranje projekta „Izgradnja pješačke staze u naselju Ferdinandovac“ u iznosu od 25.000,00 eura. 
Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine  odobrilo je sufinanciranje projekta 
„Uređenje parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu – II. faza“ –  u iznosu od 35.600,00 eura. Središnji državni 
ured za demografiju i mlade odobrio je sufinanciranje u iznosu od 28.050,00 eura za projekt ulaganja u 
objekte dječjih vrtića. U izvještajnom razdoblju krenulo se i s aktivnostima vezanima uz otvaranje četvrte 
odgojno-obrazovne skupine. Suradnja s Općinskim vijećem bila je uspješna i učinkovita. Uložen je zajednički 
trud u pravodobno donošenje akata te provedbu aktivnosti projekata i brojnih mjera sufinanciranja. Rad 
Općine funkcionirao je prema planu i bez većih poteškoća. Poduzimane su sve aktivnosti nužne za zakonit 
rad Općine, pravodobno izvršenje svih obveza  te aktivnosti prijave i realizacije projekata. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o radu općinskog načelnika Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 
1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 
1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 
 

 



Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva Općine 

Ferdinandovac za vrednovanje prijavljenih programa i projekata iz područja kulture 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog 
povjerenstva Općine Ferdinandovac za vrednovanje prijavljenih programa i projekata iz područja kulture. 
Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac:  Novim Zakonom o kulturnim vijećima i 
financiranju javnih potreba u kulturi, između ostalog  propisan je način financiranja javnih potreba u kulturi 
iz proračuna jedinica lokalne samouprave. Sukladno Zakonu, u  jedinicama lokalne samouprave koje nemaju 
osnovana kulturna vijeća stručno vrednovanje prijavljenih programa i projekata provode stručna 
povjerenstva. Odluku o osnivanju stručnog povjerenstva donosi predstavničko tijelo, akt o imenovanju 
članova povjerenstva izvršno tijelo. Nadalje sukladno navedenom Zakonu, natječaji za financiranje javnih 
potreba u kulturi raspisuju se u tekućoj godini, a za iduću proračunsku godinu.  Predlaže se Općinskom 
vijeću donošenje predložene Odluke, a kojom se utvrđuje djelokrug, broj članova, zadaće, način rada i 
odlučivanja stručnog povjerenstva. Po stupanju na snagu predmetne Odluke, općinski načelnik će imenovati 
članove povjerenstva te će se objaviti natječaj za financiranje javnih potreba u kulturi na području Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog 
povjerenstva Općine Ferdinandovac za vrednovanje prijavljenih programa i projekata iz područja kulture. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o osnivanju Stručnog povjerenstva Općine Ferdinandovac za vrednovanje prijavljenih 
programa i projekata iz područja kulture. 

Odluka o osnivanju Stručnog povjerenstva Općine Ferdinandovac za vrednovanje prijavljenih 
programa i projekata iz područja kulture nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt: „Uređenje i 

opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“ 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u 
projekt: „Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Općina Ferdinandovac prijavila je projekt na Natječaj Ministarstva turizma i 
sporta za sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata i opremanja sportskih građevina u 2023. godini. 
Projektom je planirano uređenje (sanacija) i opremanje postojećeg vanjskog malog nogometnog terena; 
pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu postavljanjem LED reflektora na pomoćnom 
nogometnom igralištu te nabavom i postavljanjem nogometnih golova i zaštitne mreže (iza nogometnih 
golova). Ministarstvo uvjetuje odobrenu financijsku potporu izvođenjem projekta u cijelosti prema izvršenoj 
prijavi tako da nije moguće izvođenje dijela projekta ili provedba istog po fazama. Za projekt je odobreno 
sufinanciranje u iznosu 20.000,00 eura, a razliku sredstava potrebno je osigurati iz općinskog proračuna. 
Bila je planirana veća potpora Ministarstva, ali se visina potpora po projektu kreće u iznosu sufinanciranja 
od cca 30%. Razlika sredstava može se osigurati u proračunu za 2023. godinu tako da se predlaže davanje 
suglasnosti za provedbu projekta. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u 
projekt: „Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   



 
 
 

  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest)  glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u projekt: „Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog 
igrališta u Ferdinandovcu. 

Odluka o suglasnosti za ulaganje u projekt: „Uređenje i opremanje pomoćnog nogometnog 
igrališta u Ferdinandovcu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 

 
 

Točka 6. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na  I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Košutica za 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica za 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK :  Ovim prvim izmjenama Financijskog plana prihodi poslovanja se povećavaju 
za 15.198,94 € te sada iznose 225.657,71 €. Povećanje se odnosi na uplate prihoda iz nadležnog proračuna. 

Višak prihoda iz prethodne godine koji će se rasporediti iznosi 7.450,76 €.  Rashodi poslovanja se 
povećavaju za 22.649,70 € te sada iznose 231.515,58 €. Povećanje se odnosi na rashode za zaposlene 
odnosno novo zapošljavanje dvije odgojiteljice radi otvaranja nove grupe (bruto plaća, naknada za prijevoz 
na posao te božićnica) te isplate jubilarne nagrade. Rashodi za namirnice, radne odjeće te nabavu sitnog 
inventara za potrebe nove grupe su također povećani kao i komunalne usluge. Radi obilježavanja 25. godina 
rada Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac su povećani troškovi reprezentacije. Rashodi za nabavu 
dugotrajne imovine su povećani radi nabave namještaja potrebnog za otvaranje nove odgojno-obrazovne 
skupine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti I. Izmjene i dopune Financijskog plana 
Dječjeg vrtića Košutica za 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica 
za 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu. 

Zaključak o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica 
za 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 

 
 

Točka 7. 
Razmatranje i usvajanje Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 

polugodište 2023. godine 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo Izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica za prvo polugodište 2023. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : Ukupni prihodi poslovanja u periodu od 1. siječnja do 30. lipnja ostvareni su u 
iznosu 69.592,80 eura ili 30,84 % od Plana. Ukupni rashodi poslovanja u periodu  1. siječnja do 30. lipnja 
ostvareni su u iznosu 86.236,43 eura ili 37,25 % od Plana.  Od ukupno ostvarenih prihoda najzastupljeniji su 
prihodi iz proračuna Općine Ferdinandovac u iznosu 58.952,68 eura koji su utrošeni financiranje rashoda  
poslovanja.  Prihodi po posebnim namjenama (uplate roditelja) ostvareni su u iznosu od 10.575,32 eura. 

 



 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  

zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za prvo polugodište 2023. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2023. godine. 

 Zaključak o usvajanju Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2023. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 8.  

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 
 

     PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ?   
                 OPĆINSKI NAČELNIK informirao vijećnike o aktivnostima Općine. U tijeku su radovi izgradnje staze 
na Trgu slobode te paralelno zamjena plinskih cijevi. Pri kraju su radovi zamjene ograde i postavljanja novih 
igrala u vrtiću. U tijeku su radovi u sklopu aglomeracije u Dravskoj ulici. U tijeku su radovi II. faze uređenja 
parka na Trgu slobode. Zamijenjen je krov i žlijebovi na paviljonu te je obojana stolarija, postavit će se nove 
pločice, asfaltirati betonsko igralište i izraditi akrilna podloga, uz stazu te dječje i fitness igralište će se 
postaviti solarna parkovna rasvjeta. Pri kraju je ishođenje građevinske dozvole za rekonstrukciju vrtića za 
potrebe otvaranja nove vrtićke grupe. Izrada dokumentacije potrajala je zbog izmjena u projektu radi 
prilagodbe pristupa osobama s invaliditetom. ŽUC planira asfaltiranje lokalne ceste od Brodića prema Lepoj 
Gredi u duljini cca 1600 m, a općina bi trebala sufinancirati 20% radova. Načelnik je obavijestio nazočne i da 
je Zagrebačka banka raskinula ugovor o zakupu prostora za bankomat zbog neisplativosti. Ponuđeno i  je 
oslobođenje od plaćanja zakupnine ali su odbili zbog troškova održavanja i nedovoljnog broja mjesečnih 
transakcija. temeljem Odluke Vlade RH od iduće godine vrtići će se sufinancirati dijelom iz državnog 
proračuna čime će se stvoriti uvjeti za poboljšanje standarda i plaća u vrtiću. Općina Ferdinandovac prema 
navedenoj odluci vlade Rh trebala bi za vrtić dobiti preko 70.000,00 eura godišnje. 
                PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 

  BOŽIDAR JENDRIJEV, član: upozorio na loše stanje mosta u odvojku ulice P. Preradovića (poljski 
put), predlaže navoz zemlje ili šljunka radi sigurnosti za vozila. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema,  završavam sjednicu Općinskog vijeća 
Općine Ferdinandovac u 20:05 sati.  
 
ZAPISNIČAR:                                                                           PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                                                    Branko Patačko 


